
 
 

  

 
Ökad årsavgift SvTF Syd 
 
Årsavgiften för SvTF Syd har, med undantag för 2024, legat still i tio år och har inte justerats i relation 
till andra prisökningar.  
Det pågår även en diskussion om en rak debitering och slopande av familjemedlemskap i förhållande 
till SvTF. Beslut om detta bör komma vid SvTF´s årsmöte 2025. 
Det bör betonas att SVTF Syd´s medlemsavgift är klart lägst i landet trots att aktivitetsnivån, 
tillsammans med SvTF Stockholm, är den absolut högsta. 
 
Vi föreslår nu en ökning av årsavgiften med fem (5) kronor/medlem och år med start 2026. 
De huvudsakliga skälen för detta är: 
 

1. Kostnadsökningar för personal, banhyror, tränararvoden och övriga kostnader som 
övernattningar, måltider m.m. 

2. SvTF Syd vill ha en fortsatt lika hög aktivitetsnivå avseende juniorsamlingar, träningsläger, 
utbildningar, spelartutveckling, tävlingsservice, nätverksträffar och allmän klubbservice som 
övriga år och vi har en stark ambition att fortsätta med den höga nivån kvalitativt och 
kvantitativt. 

3. SvTF Syd vill ha en fortsatt hög klubbservice med sanktionsadministration, 
tävlingsadministration och klubbstöd. 

4. SvTF Syd vill fortsatt kunna genomföra regionsmästerskap, vänskapsmatcher och tävlingar 
som Elite Hotels Next Gen och delta i tävlingar som Sofias Cup, Pirres Pokal m.m. avgiftsfritt 
eller med så låga kostnader som möjligt för deltagarna. 

5. Antalet medlemsklubbar och därmed antalet medlemmar har minskat och den trenden 
fortsätter. Vi har en stark ambition att stödja de klubbar som tappar medlemmar och att 
stödja de klubbar som ”ligger på fallrepet” genom en ökad verksamhet i de mindre befolkade 
delarna av regionen. 

6. Den geografiska spridningen inom SvTF Syd är kostnadsdrivande och vi måste fortsätta att 
vara relevanta i alla delar av vår region. 

7. SvTF Syd har det senaste året arbetat hårt med effektivisering och kostnadsuppföljning. Vi 
har nu god budgetkontroll. Det arbetet fortskrider. 

 
Styrelsen har full förståelse för de ekonomiska och administrativa utmaningar som alla klubbar 
brottas med, inte minst banbrist, medlemsrekrytering och avgifter, men regionstyrelsen hoppas att 
medlemsklubbarna trots detta kan ställa sig bakom förslaget om ökad finansiering för en bibehållen 
hög ambitionsnivå för medlemmarnas bästa. 
 
Mars 2025, 
 
Styrelsen SvTF Syd 
 


